
Data 16.04.2020

Klasa 6c

Hello class 6b. How are you after Easter? I hope that you are ok.:)

Let’s start then. Today we are going to learn about negative sentences in the past. 

Dobra, wystarczy po angielsku. Tak, jak mówiłam, dziś przeczenia w czasie Past Simple. Nic 
trudnego.

Na początku jednak przesyłam Wam odpowiedzi do zadań z ostatniej lekcji przed świętami - dla 
niektórych to pewnie niepotrzebne, ale wiem, że są osoby, którym się to może przydać:

Zadanie 1 Teraz odwrotnie, zdania po angielsku przetłumaczcie na zdania po polsku: 

1. My sister worked in a bank. – Moja siostra pracowała w banku.

2. They called an ambulance. – Oni wezwali karetkę.

3. The film started at 5 o'clock. – Film zaczął się o 5.

4. He opened the present. – On otworzył prezent.

5. Mike finished school at 3 o'clock. – Mike skończył szkołę o 3.

6. Mr. Brown closed the shop yesterday. – Pan Brown zamknął sklep wczoraj. 

Zadanie 2 Uzupełnij zdania poprawną formą czasowników podanych w nawiasach w czasie Past 
simple. 

1 I ____________watched_______ (watch) a game show last night. 

2 My sister ____listened_______________ (listen) to her new CD yesterday. 

3 We ____laughed_______________ (laugh) a lot during the film. 

4 Dad and I ___tidied________________ (tidy) the garage yesterday. 

5 I ______closed_____________ (close) the window because it was cold. 

6 My dad ____washed_______________ (wash) the car yesterday. 

7 We _____hated______________ (hate) the film! It was terrible! 

8 I _____studied______________ (study) hard for a test last night. 

9 Alicia ___asked________________ (ask) me for help with her homework. 

10 You ____arrived_______________ (arrive) home at 5:00 pm.



Temat: Past Simple – negative sentences.

Pod tematem zapiszcie to, co na czerwono:

I washed the car. – Ja umyłam auto. - zd. twierdzące

I didn’t  wash the car. – Ja nie umyłam auta. - zd. przeczące

Zauważcie, że zaprzeczamy poprzez użycie słowa didn’t – nie.  Didn’t  to skrócona forma od did 
not. W języku potocznym zazwyczaj stosujemy właśnie didn’t

W zdaniu przeczącym czasownik wash nie ma już końcówki – ed. Podam Wam inne przykłady 
zdań:

We opened the door – My otwarliśmy drzwi. - jest –ed 

We didn’t open the door – My nie otwarliśmy drzwi. – nie ma –ed

Uwaga! Zdanie błędne – We didn’t opened the door. 

My dad painted the wall – Mój tata pomalował ścianę.  – jest – ed

My dad didn’t paint the Wall – Mój tata nie pomalował ściany.  – nie ma –ed

Uwaga! Zdanie błędne – My dad didn’t painted the wall. 

Wynika z tego, że w zdaniach przeczących w czasie Past Simple wystarczy dodać didn’t przed 
czasownikiem i odciąć końcówkę – ed , czyli wpisać czasownik w bezokoliczniku. Może film 
pomoże Wam to lepiej zrozumieć (szczególnie od 4 do 6 minuty):

https://www.youtube.com/watch?v=neZNY9yL8Ag

Wykonajcie te zadania w zeszycie:

Zadanie 1

Zapisz podane zdania jako przeczenia

1 My sister asked me for help with her homework.

______________________________________________________

2 My friends danced at the disco last night.

______________________________________________________

3 We carried the box into the living room.

https://www.youtube.com/watch?v=neZNY9yL8Ag


______________________________________________________

4 You arrived in London last week.

______________________________________________________

5 He listened to the radio at breakfast.

______________________________________________________

Zadanie 2

 W razie problemów piszcie lub wysyłajcie zdjęcia wykonanych zadań

Pozdrawiam


